SmallRig

Charging Tripod 3108



User Manual

In order to ensure users' safety and prevent damages to the product due to any improper use, please carefully read the "Warnings" below and properly keep this User Manual for future reference.

Foreword

Thank you for purchasing SmallRig's product.

SmallRig Charging Tripod 3108 includes a charging tripod and a wireless charging holder.

Warnings

- Please read this User Manual carefully.
- Please do not use the product in water.
- The product contain electronic components, do not let the product fall to the ground, be hit, or suffer a violent impact.
- Please do not use the product in a completely closed environment. It may increase the internal temperature of the product, which causes product failure, ignition, or other accident.
- Never remove the non-detachable lithium battery in the product without permission.
- When the battery of the product is not in use for a long time, please charge and discharge the battery every six months, and provide it with about 60% of the electric quantity to prolong its service life.
- Since there are some hazardous substances in the battery of the product, please do not discard it. Instead, dispose of the product that is damaged or will never be used according to the waste management measures.
- When the product is not in use, it should be stored in a dry and clean place. Avoid high temperature, high humidity, and strong magnetic field.
- When the wireless charging holder is in use, there can be no metal objects between the
 mobile phone holder and the mobile phone.
- . The product does not support the video recording function of some brands of smartphones.



Please do not disassemble the product. If you have any questions, please contact the seller to apply for after-sales service.

Intended Use

- . Please read this User Manual carefully, especially the "Warnings".
- . Please use or store the product in the environment mentioned herein,
- Failure to use the product as per this User Manual or under the specified working and storage conditions will be deemed as improper use.

Product Description

SmallRig Charging Tripod 3108 is designed for video shooting using smartphones. The charging tripod contains a non-detachable lithium battery, with battery indicator, and power input or output via Type-C port, providing a longer operating life for mobile phones and other devices. It is equipped with a wireless module to control the start/stop of shooting/recording; The tripod can be unfolded to stand on table for support, with a load capacity of 3kg and silicone anti-slip pad beneath the feet as well as folded to become a handle with comfortable grip. Its head swivels 360° and tills ±90°.

The wireless charging holder features one Type-C phone with or without a phone case. It is compatible with devices of width sizes from 62.50 mm to 98.00 mm. The holder comes with one cold shoe mount at one end for microphones or LED lights and one 1/4"-20 threaded hole at the other for tripod.

Package List

The package includes the following items:



Wireless Control

- Long press the wireless control button for 3 seconds to enter the wireless pairing mode, then the LED indicator light flashes blue.
- Turn on your smartphone's wireless control and select "SmallRig TR02" for pairing.
 When pairing is complete, the LED indicator light goes off (only pairs one device at
- Press the REC button to start/stop taking pictures or recording and the LED indicator light blinks manually switch to the phone shooting or recording mode, press the wireless control button to control the start/pause of shooting, the indicator light flashes during the tapping.
- · No need to pair again after the first successful pairing.

Battery Indicator

 Press the power button briefly and the battery life indicator lights up to show remaining battery time.

Battery Life	Indicator Light
75%~100%	Four Lights Up
50%~75%	Three Lights Up
25%~50%	Two Lights Up
10~25%	One Light Up
<10%	One Light Up and Flashes Red

When charging, the corresponding indicator light turns yellow-green.
 And the indicator light for next-stage battery life flashes yellow-green.

Product Details



SmallRig

供电三脚架 3108



使用说明书

为了保障使用者的安全以及防止不当使用导致产品损坏,请在使用前仔细阅读本手册的重要提示,并妥善保管好手册资料,以备随时查阅。

前言

感谢您购买SmallRig产品。

SmallRig供电三脚架3108中包含一个供电脚架和一个手机无线充电夹。

重要提示

- 请认直阅读本使用说明书。
- 请勿在水中使用本产品。
- 本产品内部含有电子元件、需注意不要高处跌落或强烈撞击。
- 请勿在完全封闭的环境下使用,否则可能使产品内部温度升高而导致产品故障、 起火或发生竟外事故。
- 本产品含有内置式不可拆卸钾电池,严禁擅自拆机。
- 本产品在长时间储存不用时,应在6个月内进行一次充放电维护,并恢复60%左右的带电量,以延长电池的使用寿命。
- 本产品内部有少许有害物质,请勿任意丢弃,请将损坏或是不再使用的产品,依照 废弃物管理办法问收处理。
- 本产品不用时,应将其存放在干燥清洁处,避免高温、高湿及强磁场的场所存放或 使用
- 手机无线充电夹在使用时,手机夹与手机之间不能有金属物体阻隔。
- 本产品不支持某些品牌智能手机的视频录制功能。



请勿拆卸产品或更换电池,如果您怀疑产品有任何问题,请联络购买平台,由请集后外理。

设备使用规范

- 请仔细阅读本使用说明书,特别是"重要提示"部分。
- 请在本使用说明书规定的环境条件下使用或保存本产品。
- 如不按照本使用说明书使用产品,或不遵守规定的工作和保存条件,将被视为违规使用。

产品简介

SmallRig供电三脚架3108是为使用手机拍摄视频的用户而设计。供电脚架内部含有内置式不可拆卸锂电池,支持电量显示,可通过自带的Type-C接口进行电力输入或输出,为手机等设备提供持久续航;供电脚架自带无线控制模块。可实现无线控制手机拍照/录制的开始/暂停;供电脚架展开可稳定立于桌面实现支撑功能,承重3kg,底部带有硅胶防滑垫片;供电脚架放拢可作为握持手柄使用,手感舒适;供电脚架公台支持360°水平方向调节,士90°俯仰角度调节。

手机无线充电来侧面带有1个Type-C接口,标准输入5V/2A的电流,支持Qi标准无线快充,支持带手机壳使用;手机夹兼容设备最大宽度;98.00 mm,最小宽度;62.50 mm;手机夹一端带1个冷靴拴口,支持外接麦克风或补光灯等配件,另一端带1个标准1/4"-20螺纹孔,支持外接脚架。

物品清单

包装内包含以下物品:



无线控制

- 长按无线控制按键3s,进入无线配对模式,此时无线控制指示灯蓝色快闪。
- 打开手机无线控制,点击"SmallRig TR02"进行配对。
- 连接成功后,无线控制指示灯熄灭(仅支持同时连接一台设备)。
- 手动切换到手机相机拍照或录制界面,按下无线控制按键控制拍摄的开始/暂停, 占按过程由指示机闪烁
- 第一次配对成功后,以后无需再次进行配对。

电量指示

短按电源按键,电量显示灯亮起,显示当前剩余电量。

电量	指示灯
75%~100%	四颗灯亮
50%~75%	三颗灯亮
25%~50%	两颗灯亮
10~25%	一颗灯亮
<10%	一颗灯亮且呈红色闪烁

• 充电过程中,对应指示灯黄绿色长亮,下一电量阶段指示灯黄绿色闪烁。

产品结构介绍

